



BAHAGIAN PERKHIDMATAN FARMASI
JABATAN KESIHATAN NEGERI PERAK

KENYATAAN SEBUTHARGA KERJA

(NO. SEBUTHARGA : JKNPPK.S.400-5/3/86)

TARIKH IKLAN : 01 APRIL 2021

Tawaran ini adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di bawah Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan sahaja:-

KETERANGAN KERJA	KOD BIDANG / KELAS	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TUTUP SEBUTHARGA
Kerja-Kerja Naiktaraf Ubahsuai Bangunan Asrama Seri Jujur Hospital Bahagia Ulu Kinta Kepada Stor Penyimpanan Ekshibit Cawangan Farmasi Negeri Perak	<u>LPIPM (CIDB)</u> Gred G1 <u>KATEGORI</u> Pembinaan Kejuruteraan Awam (CE) Mekanikal Dan Elektrikal (ME) <u>PENGKHUSUSAN</u> CE21 Kerja-Kerja Am Kejuruteraan Awam E04 Pemasangan Voltan Rendah E11 Kerja Am Elektrik	TARIKH: 07 April 2021 (Rabu) MASA: 10.00 pagi TEMPAT: Bilik Mesyuarat Utama, Bahagian Perkhidmatan Farmasi, JKN Perak Bangunan JKR 3693, Hospital Bahagia Ulu Kinta. 31250 Tg.Rambutan, Perak. Kontraktor Yang Berminat Adalah Diwajibkan Untuk Menghadiri Sesi Taklimat/Lawatan Tapak Dan Membawa Cop Rasmi Syarikat Serta Membawa Sijil Asal	TARIKH: 14 April 2021 (Rabu) MASA: 12.00 Tengahari TEMPAT : Bilik Mesyuarat Utama, Bahagian Perkhidmatan Farmasi,JKN Perak Bangunan JKR 3693, Hospital Bahagia Ulu Kinta, 31250 Tg.Rambutan, Perak.

1. Taklimat/Lawatan tapak adalah **WAJIB**. Hanya **PENAMA** di dalam **Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) atau CIDB sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat/lawatan tapak Sebut Harga**. Syarikat **TIDAK BOLEH** mewakilkan pegawai selain daripada penama. Sila bawa bersama **COP SYARIKAT** semasa pendaftaran diadakan. Untuk maksud ini, kontraktor-kontraktor berkenaan dikehendaki membawa **Sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), dan CIDB** serta **Sijil Taraf Bumiputera** beserta satu salinan sijil tersebut.
2. **Kelewatan menghadiri taklimat dan Tidak Mengemukakan Dokumen Lengkap** juga boleh menyebabkan penyebut harga dianggap **GAGAL** menghadiri taklimat.
3. Dokumen Sebutharga boleh diambil pada hari pendaftaran taklimat dan lawatan tapak. Dokumen Sebutharga adalah **PERCUMA**.
4. Semua dokumen hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis nombor Sebutharga di sudut atas sebelah kiri sampul surat ke dalam **Peti Sebutharga** pada **14 April 2021 (Rabu) sebelum jam 12.00 Tengahari**, di **Bahagian Perkhidmatan Farmasi,JKN Perak,Bangunan JKR 3693,Hospital Bahagia Ulu Kinta,31250 Tanjung Rambutan,Perak**. Sebutharga yang diterima lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.
5. Kontraktor yang hadir diminta mematuhi SOP yang telah ditetapkan oleh Majlis Keselamatan Negara (MKN) dengan memakai pelitup muka dan menjaga penjarakan sosial.

Untuk dipamerkan di Papan Notis dari 01.4.2021 sehingga 14.4.2021 (12.00 Tengahari)